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Kolbuszowa, dnia 20.1 0.2010r.

Przewodniczqcy Komisji Skarg, Wnioskdw i Pefycji

Rady Miejskiej w Kolbuszowej

Informujg, ze dniu I paldziernika 2020 roku do Rady Miejskiej w Kolbuszowej
wplyngla petycja mieszkaric6w wsi Werynia osiedla Podlesie w sprawie oSwietlenia drogi w
okolicy dom6w. W zwi4zku z powylszym przekazujg w zahqczeniu przedmiotow4 petycjg
celem rozpatrzenia na najblihszym posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosk6w i Petycji Rady
Miejskiej w Kolbuszowej.
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Petycja mieszkanc6w wsi Werynia os. Podlesie w sprawie o6wietlenia

drogi w okolicy dom6w.

Szanowny Panie Burmistrzu i Rado Miejska zwracamy siq z pro6bq o montai o3wietlenia w

iloici 3 lamp w odlegto6ci3rednio co 100m na zlokalizowanych wzdtui drogi stupach

energetycznych. Brak oiwietlenia jest szczegolnie uciqiliwy wieczorami, a zwtaszcza w

sezonie zimowym, kiedy to szybko robi siq zmierzch i btqka sig dzika zwierzyna leina, kt6ra

niszczy nawierzchnie d rogi.

Monta2 oSwietlenia w znaczacy spos6b wptynie na poprawq bezpieczeristwa, komfort
mieszkaric6w oraz poprawe funkcjonowania spotecznoSci lokalnej.

W trosce o dobro mienie i zdrowie mieszkaic6w naszego osiedla prosimy o pozytywne

rozpatrzenie naszej pro6by oraz nadanie biegu sprawie.

7 gory dziqkujemy za pozytywne rozpatrzenie naszego wniosku.

Mieszka6cy oraz uiytkownicy drogi w miejscowo6ciWerynia Podlesie
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